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Wat is het Comité van Aanbeveling?  
Het Comité van Aanbeveling bestaat uit een aantal personen dat haar naam verbindt aan de 
Utrechtse Historische Studentenkring en haar activiteiten. De personen worden geselecteerd op 
grond van hun algemene bekendheid, bijzondere werkzaamheden, verbondenheid met de studie 
Geschiedenis of een combinatie van dezen. De leden van het Comité van Aanbeveling hoeven op 
geen enkele wijze een actieve bijdrage te leveren aan de vereniging, maar de vereniging heeft wel 
het recht om deze personen in publicaties te vermelden als leden van het Comité van Aanbeveling.  
 
Een potentieel lid van het Comité van Aanbeveling moet schriftelijk gevraagd worden voor deze rol. 
Na een schriftelijke instemming met het verzoek tot intreding in het Comité van Aanbeveling, zal de 
persoon daadwerkelijk lid van het Comité van Aanbeveling worden. De leden van het Comité van 
Aanbeveling krijgen een maal in de vijf jaar een overzicht van wat de vereniging tot stand heeft 
gebracht, in de vorm van de almanak. Dit heeft tot doel het lid op de hoogte te houden van de 
vereniging, waar hij of zij zich aan verbonden heeft. Eens in de vijf jaar zal het Comité van 
Aanbeveling worden hernieuwd. Voor het laatst is dit gebeurd in 2013, de volgende keer zal dus 
2018 zijn.  
 
Hoe dient het Comité van Aanbeveling te worden ingezet? 
Het Comité van Aanbeveling wordt ingezet bij het uitnodigen van sprekers voor symposia, lezingen 
en debatavonden. Maar ook in contact naar bedrijven kan het Comité van Aanbeveling worden 
ingezet. Commissies kunnen dus in hun correspondentie met sprekers refereren aan het Comité van 
Aanbeveling. In de draaiboeken van alle commissies zal aan het einde van dit jaar (2012-2013) een 
passage worden opgenomen waarin de rol van het Comité zal worden verduidelijkt en aan de 
commissies wordt uitgelegd hoe zij het Comité in dienen te zetten. Voornamelijk voor de 
Symposiumcommissie, de Acquisitiecommissie, de Carrièrecommissie en het Politiek Café is dit 
relevant.  
 
Contact met het Comité van Aanbeveling 
Het is de bedoeling dat het Comité van Aanbeveling op de hoogte wordt gehouden van het reilen en 
zeilen van de vereniging. Het is ons streven dat alle leden van het Comité aan het einde van ieder jaar 
een jaarverslag toegestuurd krijgen. Eens in de vijf jaar zal er een almanak worden verstuurd.  
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